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Interpelacja

W związku z niepokojącymi sytuacjami związanymi z rozbudową Szkoły
Podstawowej im. Marii Kownackiej w Skułach, jako przewodnicząca Komisji
oświaty, spraw socjalnych i kultury, sportu i rekreacji wnioskuję o udostępnienie mi
kserokopii wszystkich dokumentów związanych z dotacjami dotyczącymi rozbudowy
w/w szkoiły w tym budowy sali gimnastycznej (umów, wniosków, aneksów, faktur).

Wnioskuję także o udzielenie mi na piśmie informacji na temat:
- transz przyznanych dofinansowań (Czy były już wypłacane?; Kiedy i na jakiej
podstawie?; Których dofinansowań dotyczyły?,; Czy zostały rozliczone?),
- podejmowanych działań związanych z rozbudową SP Skuły (zabezpieczenie
budynku przed warunkami atmosferycznymi; podanie podstawy prawnej na
wykonanie tego zadania z wolnej ręki; dalsze postępowanie dotyczące kontynuacji
rozbudowy).
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